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Rapport Rekenkamercommissie Haarlemmerliede en Spaarnwoude over Snippergroen

Aan de raad,

Voorgeschiedenis / aanleiding
De Rekenkamercommissie (Rkc) van onze gemeente heeft een rapport aan u uitgebracht 
over het onderwerp “Snippergroen”. In uw vergadering van 18 april 2017 (ingekomen 
stukken) besloot u de rapportage voor advies naar de commissie te verwijzen.
Voor een nadere toelichting op de rapportage werd  de voorzitter van de Rkc uitgenodigd 
voor de thema-avond op 15 juni 2017.
De commissie Raadsvoorbereiding heeft tenslotte in haar vergadering van 3 oktober 2017 
gesproken over het aan u uit te brengen advies.

Voorgesteld besluit
De commissie Raadsvoorbereiding stelt de raad voor om:

1. De Rekenkamercommissie te danken voor het duidelijke rapport en het geven van de 
mondelinge toelichting;

2. Te besluiten de door de Rekenkamercommissie gedane aanbevelingen over te 
nemen en aan het college overeenkomstige uitvoering te verzoeken c.q. op te dragen 
(conform bijgevoegd concept raadsbesluit).

Toelichting
In het rapport doet de Rekenkamercommissie verslag van haar bevindingen bij een 
onderzoek naar de uitgifte van snippergroen in onze gemeente. Daarvoor had de 
gemeenteraad de "Beleidsnota snippergroen" op 14 april 2012 vastgesteld. 
De Rkc stelde zich in het bijzonder de volgende vragen:

1. hoe wordt het proces van toetsing aan de beleidsnota vorm gegeven?
2. heeft de vervreemding van het snippergroen consequenties voor de beeldkwaliteit?
3. worden beslissingen in lijn met de nota genomen?

De rekenkamercommissie baseert haar onderzoek op zeven concrete zaken in onze 
gemeente (dossieronderzoeken). Op pagina 18 rapporteert de Rkc haar bevindingen. Op de 
volgende pagina doet de Rkc een zevental aanbevelingen. Als bijlage bij het rapport is de 
bestuurlijke reactie (d.d. 16 feb 2017) van het college gevoegd. Tijdens de thema-
bijeenkomst is ook daarover gesproken.
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Graag verwijzen wij u naar genoemde pagina’s in het rapport. In de commissievergadering 
van 3 oktober 2017 bleek dat alle fracties van mening zijn dat alle aanbevelingen opvolging 
verdienen bij de (verdere) uitvoering van de Beleidsnota Snippergroen c.a.

Communicatieve aspecten 
Informeren van de Rekenkamercommissie over uw besluit.

Vervolgstappen / voortgang
Het college draagt zorg voor de (verdere) implementatie van de aanbevelingen bij de 
uitvoering van het snippergroenbeleid.

Halfweg, 03 oktober 2017
Namens de commissie Raadsvoorbereiding
F.J.M. Duits, voorzitter,
N.S. Voogd, griffier.

Bijlagen:
 Rapport “Rekenkamer HenS - rapport snippergroen (incl. aanbiedingsbrief) definitief 

20170329 (met als bijlage de bestuurlijke reactie college)
  Presentatie 2017-06-15 Rkc voorzitter M.Tjallema, onderwerp Snippergroen
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CRVB17/002

Rapport Rekenkamercommissie Haarlemmerliede en Spaarnwoude over Snippergroen

De raad van de gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude;

Gelezen het voorstel van de commissie Raadsvoorbereiding van 03 oktober 2017;

Besluit:

1. De Rekenkamercommissie te danken voor het duidelijke rapport en het geven van de 
mondelinge toelichting;

2. de door de Rekenkamercommissie gedane aanbevelingen over te nemen en aan het 
college overeenkomstige uitvoering te verzoeken c.q. op te dragen:

1) jaarlijks indexatie van de grondprijs toe passen of in ieder geval nu verhogen;
2) indien percelen worden verkocht van meer dan de snippergrens van 50 m2 

moet een marktconforme prijs worden gevraagd;
3) nog eens overwegen of inderdaad groen langs doorgaande wegen van wijken 

kan worden uitgegeven;
4) de mogelijkheid tot bezwaar maken voor omwonenden moet worden 

opgenomen;
5) in het dossier een betere onderbouwing op te nemen (A4tje met foto's van de 

situatie) van het al of niet aantasten van de beeldkwaliteit;
6) indien de aanwezigheid van kabels en leidingen uitgifte lastig maken, 

bewoners direct erop wijzen dat ze op eigen kosten dit kunnen verleggen;
7) er rekening mee te houden dat nu voorwaarden worden gesteld bij de uitgifte 

die niet worden gehandhaafd.

Aldus besloten in de openbare raadsvergadering van 31 oktober 2017. 

De griffier, De voorzitter,

N.S. Voogd P.J. Heiliegers
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